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فـي شـركة المـاء الأزرق للملاحـة البحريـة نعـي تمامـا الفـرص والاحتيـاج الموجـود فـي السـوق نحن 
الملاحـي اليمنـي. مـن هـذا المنطلـق تـم انشـاء شـركة المـاء الأزرق للملاحـة البحريـة.

فعلـى الرغـم مـن الظـروف القاسـية التـي تمـر بهـا المنطقـة مـن حـروب ونزاعـات، فأننا علـى إدراك تـام بان 
هنـاك حاجـة ملحـة لتوفيـر الخدمات الملاحية بمسـتوى يتناسـب مع معاييـر الفن البحـري الدولي. نسـعى نحن 

كمالك وإدارة للشـركة وللقطـع البحريـة الـى توفير الدعـم الملاحي بأعلـى التقنيـات والخبرات. 
نفخـر نحـن فـي شـركة المـاء الأزرق للملاحـة البحريـة بالإنجـازات المتواضعة التـي وصلنـا اليها في وقـت وجيز. 
ث انـه علـى الرغم مـن عملنا تحـت وضع صعـب الا اننـا حريصين علـى تقديم خدمـات ملاحية بمعاييـر دولية  حيـ
وبخبـرات عاليـة الكفـاءة.  كمـا أننـا نفخر بـكادر بحري فنـي وتقني متناغـم مدعوم بأحـدث التقنيـات، حاضر24 

ف المجالات.  سـاعة لتقديـم الدعـم التقنـي والفني والقانونـي في مختلـ

المدير العام
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We realize the needs arising in the Yemeni maritime market. On the other hand, we also sense the opportunities arising 
from the struggles and the needs. Blue Water Maritime Shipping Company was established in order to present high 

standards maritime services parallel and compatible to those offered in the international maritime markets. 
Despite the tough condition Yemen is struggling with, BLUE WATER MARITIME SHIPPING COMPANY believes that the high standard 
services can be attained and delivered. We as -Owners and Managers of the Company- with the obtained professional and technical 
support by our expertise crew, we are keen to support the maritime market in the Yemeni ports with the demanded services. 
Humbly, we are proud of the great accomplishments we have acquired in very competitive timing. Whereas, despite working under 
sensitive circumstances, we could provide high standard navigational services along with very qualified expertise. Believing in team 
work, we are also proud of the harmony existing between our cadre members resulting in rich and productive work experience, along 
in the presence of technical devices and tools onboard monitored and renewed regularly. Our crew onboard along with innovative 
technical support factors are to serve our clients 24/ 7.

GENERAL 
MANAGER 



الماء الأزرق للملاحة البحرية06

PROFILE 2023BLUE WATER M A R I T I M E  S H I P P I N G

موقـع اسـتراتيجي وقـاري متميـز يربـط خطـوط الملاحـة العالمية مع لليمن 
بعضهـا. الجديـر بالذكـر ان مضيق باب المنـدب يحتل مـن أهمية موقع 
اليمن الاستراتيجي الجزء الأعظم، حيث تمر العشرات من البواخر يوميا عبر هذا المضيق. 
وفـي دراسـة اجرتهـا صحيفـة  Lloyd’s List فـي العـام الماضـي ن عـدد السـفن المـارة 
ق بـاب المندب في عـام 2022 تجـاوز 22000. هـذا بالإضافة الـى موانئ اليمن  عبـر مضيـ
الطبيعيـة الممتـدة علـى طـول سـاحلها الغربـي. يحـد اليمن من الجهـة الجنوبيـة خليج 
عـدن وبحـر العرب، ومن جهـة الغرب البحر الأحمر، وهذا ما يشـكل بالنسـبة لها رف قاري 

يمتـد 370 كم وصـولا الى الحافـة القارية. 
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22,000

السفن المارة عبر مضيق 

باب المندب في 2022
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vessels
22,000

Number of vessels passing 
through Bab Al-Mandab 
Strait in 2022
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Yemen enjoys a distinctive strategic and continental location that joins the 
most essential active global navigational lines all together at once. 

Remarkably Bab al-Mandeb Strait is one of the most important maritime “chokepoints”. 
Tens of vessels pass through the strait on daily records. According to a study conducted 
in 2023, at a very low estimate, in 2022 about 22,000 vessels had passed through the 
strait (Diakun, 2023). Yemen also blessed with a good number of maritime ports lining 
up along the Western Coast. Moreover, Yemen’s maritime borders are also considered as 
highly supportive and interactive for the global navigational passage and trade; Arabian 
Sea and Gulf of Aden from the south, Red Sea from the West. Thus forms a continental 
line that extends 370km reaching up to the top continental edge.   
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

شـركة المـاء الأزرق للملاحة البحريـة في 2019 بتصريح مزاولة عمل رقـم 123347. حيث تزامن تأسست 
افتتاح مكتب الشـركة الرئيسـي في محافظة شـبوة مع إتمام عملية شراء القطعة البحرية 
القاطـر Blue Water فـي ديسـمبر 2019. يلـي ذلـك افتتـاح مكتب الشـركة الثاني فـي محافظة عـدن في مطلع 

2020 والـذي يعد بمثابة مكتب عمليات للشـركة. 
تـم تجهيـز القاطـر BLUE WATER بأحـدث التقنيـات المطابقـة لمعاييـر الفـن البحـري. كمـا حرصـت الشـركة على 
ف ودولة العلـم والضروريـات الفنية الاخرى مـن المتطلبات  اسـتيفاء المتطلبـات الملاحيـة من شـهادات التصنيـ
 BLUE WATER التـي من شـأنها تسـهيل عمل القاطر محليـا ودوليا. على مدى ثلاثة أعـوام متتالية، عمل القاطـر
فـي الموانـئ اليمنيـة دون أي خطأ يذكر. وفي وقت وجيـز، ومع تزايد وتيرة العمل لدى الشـركة، كانت الحاجة 

لإضافـة القاطـر BLUE WATER II وذلك في ديسـمبر 2022. 
بانضمـام القاطـر BLUE WATER II تضاعفـت الإمكانيات وأصبح لدى الشـركة اسـطول بحـري بإمكانيات مضاعفة 
يسـتطيع القيـام بعمليـات بحرية كبيرة سـواءا فـرادا أومجتمعين في الموانئ اليمنية والدولية بشـكل أوسـع 
مـن ذو قبـل؛ مـن ضمنهـا عمليـات القطـر، تزويـد السـفن بالوقـود، ربط وفك السـفن وانتشـال حطام السـفن 

ف والعائمـات البحريـة مـن قاع البحـر وغيرها مـن الخدمات الملاحيـة التي تقدمها الشـركة. ومخاطيـ
كمـا عملت الشـركة على تأهيل اسـطولها وطواقمها البحرية لتكون جاهزة للمشـاركة في المشـاريع الملاحية 
الضخمـة، كإعـادة بنـاء وتأهيـل الموانـئ اليمنيـة التي تعرضـت للقصـف والإهمال جـراء الظـروف الصعبة التي 
مـرت بهـا البالد فـي الفترة السـابقة. الجديـر بالذكـر ان الشـركة لا تعتمد فـي إدارة قطعهـا البحريـة على جهة 
خارجيـة، بل أن الشـركة تمتلك شـهادة إدارة بحرية معتمـدة )Document of Compliance( تمكنها من إدارة سـفنها 
واختيـار طواقمهـا بعنايـة تامة، وتمكنهـا أيضا من تقديم كافـة خدمـات الإدارة البحرية للقطـع البحرية الأخرى 
علـى هيئـة خدمـة ملاحيـة ضمـن الخدمـات المتعـددة التـي تقدمهـا الشـركة لأي شـركة/جهة بحاجـة لخدمات 

الإدارة البحريـة والتطقيم.  
تتميـز الشـركة بامتلاكهـا لقطع بحرية مـزودة بأحـدث التقنيات الملاحيـة وبكادر-مـن ربابنة ومهندسـين بحريين-
ذوي خبـرات أكاديميـة وعملية واسـعة. تحرص الشـركة علـى معايير السالمة على متن سـفنها، وذلك بالحرص 
علـى تزويـد سـفنها بمعـدات السالمة الملاحيـة بحسـب قوانين الفـن البحـري. كما تخضـع السـفن للفحوصات 
الملاحيـة الدوريـة اللازمـة، هذا بالإضافة للتغطية التأمينية التي توفرها الشـركة عبر شـركات متخصصة بالتأمين 

الملاحـي لـكلا مـن الطاقم البحـري ولبدن ومكائن السـفن البحريـة التي تمتلكها الشـركة.  

شركة 
الماء الازرق 

للملاحة 
البحرية
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الماء الأزرق للملاحة البحرية
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الماء الأزرق للملاحة البحرية
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

BLUE WATER MARITIME SHIPPING BWMS was established officially in 2019 with a work permit No. 
123347. The opening of the company's main office in Shabwa Governorate coincided with the 

completion of the purchase of Tug- Blue Water in December 2019, followed by company's second office in Aden 
Governorate in early 2020, which serves as the operations office for the company.
Tug-BLUE WATER is equipped with the newest techniques and devices that comply with the International Marine 
standards. The company is also keen to fulfill all of the navigational requirements such as Classification Society 
certificates, flag, marine professional surveys and other technical necessities that would facilitate the work in the 
locally as well as internationally. 
For three consecutive years, Tug-BLUE WATER has been working in the Yemeni ports with zero error recorded. In a 
competitive period of time and with the increased pace of work the need was sensed to add a new vessel. Thus Tug-
Blue Water II was added in December 2022 forming a combination of a fleet of two distinct vessels owned by BWMS.
Tug-Blue Water II been joined, the capabilities highly increased. With the support of its fleet of vessels being precisely 
surveyed and maintained, in addition to active professional marine certificates and approvals with its professional 
marine crew; all together is promising for the company to be engaged and prepared to join and actively be part 
of large marine projects. As the company from the beginning has offered services such as SBM and mooring/
unmooring, towing and salvage operations, supplying ships with fuel, all types of anchor handling and removing 
wrecks operations, firefighting and anti-pollution services and many other marine services provided by the company.
Aside from all mentioned and unmentioned services, BWMS along with its fleet has been actively preparing for 
a larger scope than just providing marine services. All elements synchronously have been competently prepared 
participate in huge navigational projects, such as rebuilding and rehabilitating Yemeni ports that were affected and 
neglected in the past years due to war and the toxic situation of the country.
It is worth noting that the company does not rely on a third party to manage its vessels. Rather, the company holds a 
marine management certificate; Document of Compliance, that enables it to manage its vessels and proceed marine 
recruiting and manning appliances. With the DOC certificate, the Company can support other marine companies 
with management and manning demands they call for. 
BWMS is keen to comply with safety standards on board of its vessels, by ensuring that the Tugs are equipped 
with navigational safety equipment, as well as with professional needed marine surveys and regular checks in 
accordance with the maritime law. All to be compatible with the P&I Club and H&M Insurance coverage provided 
by specialized marine insurance companies. 

BLUE 
WATER 
MARITIME 
SHIPPING 
COMPANY
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

انطلاقا مــن ايماننا بكفــاءة الكادر 
البحــري اليمنــي نحــرص علــى تأكيد 
قدرتنا على تقديم الخدمات البحرية 
وفق المعايير البحرية الدولية مستندين 
فــي ذلــك علــى كادر يمنــي متميــز 

ذو خبــرة عالية. 

ــتوى  ــة بمس ــات ملاحي ــم خدم ◄  تقدي
ــن  ــر الف ــق مــع معايي ــي متواف احتراف

ــي. ــري الدول البح
◄  تزويد عملائنا بالدعم الملاحي التقني 
والفنــي الــازم مســتندين علــى خبــرات 

طاقمنــا الغنيــة فــي هــذا المجال. 
◄  نسعى للارتقاء بجودة الخدمات المقدمة 
فــي الســوق الملاحــي اليمنــي لتنافــس 
تلــك المقدمــة فــي الموانــئ العالميــة 

المتطورة. 

أهدافنا:رسالتنا:
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

► Meeting the International navigational 
standards, we are keen to provide the 
highest quality of maritime services
► Providing our clients with the needed 
technical navigation support depending 
on our crew’s rich experience and 
expertise 
► We aim to improve the quality of 
the services existing in the Yemeni 
maritime market, for it to compete with 
those present in the most developed 
ports/countries 

Grounded from our belief in the 
competency and capability of 
the Yemeni maritime cadre We 
are determinedly keen to provide 
maritime services in accordance 
with the international marine law 
and standardization. 

COMPANY’S OBJECTIVES OUR MESSAGE:

OUR
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

سفننا البحرية

Type of Vessel Anchor Handling & Supply Tugboat

Flag/ Port of Registry INTERNATIONAL REGISTR OF SHIPPING/ Malakal Harbour

Classification Society PALAU

IMO NO 9336634

Year Built 2006

Length 48 M

DWT 775 T

GRT 1047 T

NRT 318 T

Bollard Pull 75 T

Engine Power 7076 BHP

Max Speed 13 Knots

MV.
BLUE WATER
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

Type of Vessel Anchor Handling & Supply Tugboat 

Flag/ Port of Registry PANAMA/ Singapore Harbour

Classification Society BUREAU VERITAS

IMO NO 9539157

Year Built 2009

Length 41.8 M

DWT 328.90 T

GRT 573 T

NRT 172 T

Engine Power 3600 BHP

Bollard Pull 47 T

Max Speed 12 Knots

MV.
BLUE WATER

II

BWMS FLEET
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الماء الأزرق للملاحة البحرية



19

PROFILE 2023BLUE WATER M A R I T I M E  S H I P P I N G

الماء الأزرق للملاحة البحرية

MAIN SERVICES 
خدماتنا
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

يعتبـر القاطـر Blue Water القاطـر الوحيـد في السـاحل الجنوبـي )بحر العرب 
ع بميـزة 90 طـن علـى الأقـل قوة شـد. من  والسـاحل اليمنـي( الـذي يتمتـ
هـذا المنطلـق، فـان القاطـرBlue Water قادر علـى القيام بعمليـات القطر 
والإنقـاذ فـي المحيـط وذلـك لامتلاكه خزانـات وقود بسـعة عاليـة لا تقل 

عـن 500طن. 

1
خـــدمــاتـنــا

القطر والإنقاذ البحري



21

PROFILE 2023BLUE WATER M A R I T I M E  S H I P P I N G

الماء الأزرق للملاحة البحرية

Tug-Blue Water is considered the only tugboat that records at 
least 90 tonnes bollard pull in the South Coast ( Arab Sea and 
the Yemeni Coast ). Moreover, Tug-Blue Water is able to operate 
ocean towing and salvage due to its high fuel tanks capacity of 
more than 500 ton.

1

MAIN SERVICES

Towing and Salvage 
Operations
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

ضمـن إمكانات سـفن الشـركة انهـا متخصصة 
في انتشـال حطام السفن واي قطع او مواد 
ثقيلة من قاع البحر.فالقاطر Blue Water II مزود 
برافعـة )Deck Crane( خاصـة بـه. وأمـا القاطـر 
Blue Water فهـو قـادر على اخراج الاشـياء من 
قـاع البحـر ممكن ان يصل وزنهـا الى 150 طن.

القاطـر Blue Water يتمتع بحمولة وزنية تصل الى 
775طن، كما ان مسـاحة سـطحه تصـل الى أكثر 
 Blue Water من 180 متر مربع. أما بالنسـبة للقاطر
II فان مسـاحة سـطحه هي 100 متـر مربع. وبهذا 
تسـتطيع السـفن علـى حمل شـحنات امنـة تصل 

ع الواحد . الـى 5طن للمتر المربـ

2
خـــدمــاتـنــا

عمليات انتشال حطام السفن 
ومخاطيف والعائمات البحرية 

من قاع البحر
نقل الشحنات الثقيلة
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

Anchor handling for both vessels: 
SWL 150 tonnes each deck winch. Additionally, 
Tug-Blue Water II is supported with a deck 
crane of its own.

Supply 
Deck Area
Tug-Blue Water 180 m²
Tug-Blue Water II 100 m²
Deck Safe Working Load (DSWL) is 5/ m² for both vessels.

2

MAIN SERVICES

Anchor Handling & Supply 
(AHTS)
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

منذ بدء عمل الشـركة وفر القاطـر Blue Water الخدمات الملاحية المختلفة 
ت وميناء قنـا بنجاح ومـن دون اي  لسـنوات متتاليـة فـي مينـاء رضـوم للزيـ
 Blue Water خطـا يذكـر. هذا بالإضافة الى طاقم الشـركة على متـن القاطر
و Blue Water II المؤهليـن للقيـام بعمليات ترصيف وإرسـاء السـفن وفكها 

الرصيف. من 

3
خـــدمــاتـنــا

ربط وفك السفن -رضوم
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

BWMS has been operating Tug- Blue Water for three consecutive years 
providing marine services in Rudum Oil Terminal and Qena Port with 
zero error record. Crew members on-board vessels; Tug-Blue Water 
and Tug- Blue Water II are highly qualified and experienced in executing 
operations of berthing, un-berthing and SBM mooring of Super Tankers.

3

MAIN SERVICES

SBM Assistance Mooring/
Unmooring
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

سـفن الشـركة مـزودة بجهاز خـاص لقيـاس الأعمـاق )Echo-Sounder(. هذه 
الجهـاز مـع إمكانيـة الاعتماد عليه بشـكل كبير في عملية مسـح القنوات.

4
خـــدمــاتـنــا

مسح أعماق القنوات 
وتنظيفها
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

Tug-Blue Water & Tug-Blue Water II are equipped with an up-to-
date marine echo-sounder for measuring depths. This attribute 
assists strongly in channel surveying assignments .

4

MAIN SERVICES

Channel Depth Survey 
and Cleaning
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

تستعين شركة الماء الأزرق للملاحة البحرية بفريق متخصص من الغواصيين 
الحاصليـن على شـهادة IMCA المعتمـدة دوليا، والتي تمكنهـم من القيام 
بعمليـات المسـح وإعـادة تأهيـل الأرصفـة في مناطـق الشـعاب المرجانية 

الصعبة.

5
خـــدمــاتـنــا

خدمات الغطس
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

BWMS is supported with a specialized team of divers holding the 
IMCA certificates approved for surveying and rehabilitation of the 
berths at sensitive areas of coral reefs.

5

MAIN SERVICES

Diving Services
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

سـفن الشـركة مـزودة بنظـام FiFi 1 وخزانات رغوة عالية السـعة من اجـل القيام 
ق علـى اكمل وجه بالـذات في حـالات الطوارئ. بعمليـات مكافحـة الحرائـ

◄ تبلغ سعة خزان الرغوة لدى القاطر Blue Water ما يقارب 20,000 لتر
◄ أما القاطر Blue Water II، فاتبلغ سعة خزان الرغوة لديه 4,680 لتر

6
خـــدمــاتـنــا

خدمات مكافحة الحرائق 
والتلوث البحري
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

Our tugboats are certified to perform firefighting operations supported 
with FiFi 1 System and quite vast foam tank capacity which can 
be engaged in emergency situations. 
► Tug-Blue Water: 
Tank Capacity 20,000 Liter Foam Tank
► Tug-Blue Water II: 
Tank Capacity 4680 Liter Foam Tank

6

MAIN SERVICES

Firefighting and Anti-
Pollution Services
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

تعتمـد شـركة المـاء الأزرق للملاحـة البحريـة بمـا يخص خدمـة التطقيم 
ث تخضع ملفات المتقدمين  فـي المجـال البحري على معايير دولية، بحيـ
لإجـراءات مراجعـة دقيقـة. فـي المقدمة وكخطـوة أولى يتـم التأكد 
مـن توافـق شـهادات المتقدميـن مـع معاييـر الفـن البحـري ومعاييـر 
STCW 2010 ومتطلبـات دولـة العلـم وجهـة التصنيف، الوثائق الرسـمية 
المطلوبـة، بالإضافـة الى الشـهادات البحرية والشـهادات الطبية سـارية. 

تعتبـر عمليـة انشـاء بنـك بيانات غنـي من كادر بحـري يمني 
مؤهـل بمثابـة عمليـة خاضعـة للبنـاء والتحديث المسـتمر. 
يهتم قسم الإدارة وشؤون الموظفين في الشركة بتوفير 
الدعـم المطلوب للعملاء وتزويدهـم بطاقم يمني مؤهل 
وكـفء وذو خبرة غنية في المجال البحري بما يتناسـب مع 

معايير الوظيفـة المطلوبة.  

7
خـــدمــاتـنــا

خدمات التطقيم البحري
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

BWMS provides and manages crew recruiting process 
from the start of the application. Seafarers’ applications go 
through a precise selection and hiring procedures. We give 
high priority to rich maritime experience, good record, valid 
maritime certificates referring to STCW 2010 as the first 
step for considering a person’s file. A well-established data 

bank of qualified Yemeni seafarers is considered as 
an ongoing process and a matter of a continuous 
developing assignment. For our clients, we support 
their needs with compatible, efficient and professional 
crew relying on an accurate and continuously updated 
data bank.  

7

MAIN SERVICES

Maritime Recruiting 
Services



34

PROFILE 2023BLUE WATER M A R I T I M E  S H I P P I N G

الماء الأزرق للملاحة البحرية

TUGBOATS DRY DOCKING PROJECTS
MV.BLUE WATER II 
in Batam Dry Dock- 
INDONESIA JANUARY 2023
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

TUGBOATS DRY DOCKING PROJECTS
MV.BLUE WATER in 
Duqm Dry Dock-OMAN 
FEBRUARY 2022
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الماء الأزرق للملاحة البحرية
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الماء الأزرق للملاحة البحرية

 "YOUR NEEDS ARE OUR POTENTIALS"
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Contact details
 

(00967) 2 270 771

(00967)773 575 279/ 774 222 808

info@bluewater-ye.com
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